
Referat af møde i IMADAs undervisningsudvalg 30. oktober 2015. 
 
Deltagere: Jessica Carter (JC), Peter Schneider-Kamp (PSK), Rikke Berntsen (RB), Lasse 
René Pedersen (LRP), Daniel Merkle (DM), Wojciech Szymanski (WS), Lene Have-Hansen 
(LHH), Michaela Grodon Klitte (MGK), Claudio Pica (CP). 
Afbud: Kristian Debrabant (KD), Achim Schroll (AS), Hans Christian Petersen (HCP), Yuri 
Goegebeur (YG). 
Referent: Svend Kiilerich (SK). 
 
 
1) Godkendelse af dagsorden. 
 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
 
2) Godkendelse af referat.  
 
Referatet af mødet 28. august blev godkendt. 
 
Opfølgning: 
Vedr. pkt. 2, hvor JC ville kontakte undervisningsudvalget (UU) på Biologi for at se, hvad 
IMADA kan bidrage med omkring de biologistuderendes generelle manglende, basale 
regnefærdigheder, oplyste JC, at hun agter at kontakte Biologi i foråret 2016. 
 
 

3) Meddelelser fra formanden inkl. om processen for særoptag på NAT. 

LHH har erstattet SM i UU. 

Yongluan Zhou bliver medlem af UU fra januar 2016. 

I et elektronisk system håndteres ISAer. Undervisere skal have adgang. DM foreslog, at 
”shared inbox” slettes, da den ikke fungerer for Linux-brugere. JC foreslog i stedet, at Lone 
Seidler Petterson (LSP) forwarder mails til relevante personer. JC taler med LSP om dette. 

JC meddelte, at der er en proces i gang for særoptag. Lige nu er det uklart, hvor mange kurser 
der bliver. 10ECTS-matematikkurser skal tages om efteråret i fysik og kemi. 

 

4) Meddelelser fra studienævnet. 

DM meddelte, at der ud over forudsætningsprøven max. bliver 3 skriftlige eksaminer for 
studerende i januar.  
 
Der var frist i går for høringsudkastet vedr. principper for talentudvikling af studerende. 
På næste studienævnsmøde vil der blive talt om omfanget og længden af førsteårsprøven. JC 
kommenterede, at hun håbede, at de enkelte studier kan få fleksible rammer til at håndtere 



førsteårsprøven. DM bad om input fra UU om, hvordan de enkelte kurser bruger 
førsteårsprøven. 
 
Kursusbeskrivelser for pilotprojekter skal ændres. Fristen er 16. november. Ændringerne skal 
ske pga. delpolitikker i institutionsakkrediteringen. 
 
 
5) Forudsætningsprøver. 
 
Dette punkt blev ikke behandlet. 
 
 
6) Tvangstilmelding af BA- og speciale-projekter. 
 
Underviserne ved ikke hvilke studerende, der er blevet tvangstilmeldt. Kun den enkelte 
studerende får denne information. Det kan være problematisk, hvis den studerende ikke i god 
tid informerer om dette til vejlederen. Vejlederne har derfor brug for en liste over 
tvangstilmeldinger fra fakultetet i begyndelsen af semestret. DM spørger Helene Kruse 
Rosenfeldt om dette. JC kommenterede, at der kan oplyses om regler vedr. tvangstilmelding 
på f.eks. pizzamøder. 
 
 
7) Håndtering af indsendelse af materialer til studienævnet med frist 1. december. 
 
Dette punkt blev ikke behandlet. 
 
 
8) Evaluering af FF502. 
 
Evaluering og handlingsplan skal godkendes af UU. Det noteres, at underviseren i foråret 
2015 talte dårligt engelsk. Det vil blive tilstræbt, at fremtidige undervisere er erfarne og gode 
til engelsk eller dansk.  
 
 
9) Eventuelt. 
 
MGK og RB stopper snart i UU, da de snart er færdiguddannede. Fagrådet prøver at finde 
erstatninger. 
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